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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 26 aprilie 2018, 
în şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
      La orele 15,00 domnul Constantin Dan Manu, preşedintele Consiliului 
Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 35 de 
consilieri judeţeni sunt prezenţi 31, fiind absenţi domnii consilieri judeţeni 
Drăguţoiu Dan, Glişcă Ion, Tică Emanuel şi Tudor Mihail, deci şedinţa este 
statutară. 
     La şedinţă au participat de drept dl Voica Ionel, secretarul Judeţului Argeş şi 
din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al unităţilor 
subordonate: dna Ciobanu Alisa Simona, director Direcţia Juridică Administraţie 
Publică Locală, dna Mocanu Carmen, director executiv Direcţia Economică, dl 
Stoicea Alin, director  executiv  Direcţia Tehnică, dl  Ivaşcu Sorin, director 
executiv Direcţia Strategii Sinteze Proiecte cu Finanţare Internaţională, dra Tache 
Andreea arhitect şef, Direcţia Amenajarea Teritoriului şi Urbanism,  dna Roxana 
Stoenescu, şef Serviciu Relaţii Internaţionale Cultură Învătământ, dna Rădulescu 
Eliza, şef Serviciu Resurse Umane,  dl Sănduloiu Ion, director Serviciul Public 
Salvamont Argeş, dl Funie Cristinel, director SC. JUD PAZĂ şi ORDINE 
ARGEŞ 
 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Bună ziua, până la prezentarea ordinii de 
zi doresc să vă invit să fiţi de acord şi să fim împreună să participăm la o acţiune 
umanitară pentru un fost coleg, salariat al consiliului judeţean, se numeste Gabi 
Bălăşoiu, care este într-un moment delicat al vieţii sale, momentul este legat de 
partea de sănătate şi dacă doriţi şi v-aş invita omeneşte, sufleteşte, colegial, să 
putem participa şi noi printr-o donaţie ca să o facem pentru el şi această donaţie 
cine are şi are să dea suma respectivă de bani, pot să o facă în bolul acela care 
este acolo, sau cei care nu sunt pregătiţi până mâine la ora 12 la secretariat. Eu 
voi face gestul acesta şi voi da 500 de lei. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian – Domnule Preşedinte, e foarte frumos 
dar noi ca şi instituţie, consiliul judeţean,  nu există o posibilitate să-l ajutăm cu 
o suma mai consistentă, pentru că sponsorizările private nu cred că sunt 
suficiente pentru dânsul. Nu există şi o variantă de genul ăsta? 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vreţi să vă dau un răspuns, da? 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian – Vă rog, sigur, sau mai bine ar fi… 

Dl vicepreşedinte Mînzînă Ion – Următorul  eu..tot 500 de lei. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian – Mai bine aţi spune dacă facem ceva. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule preşedinte, domnule consilier, 
sunteţi consilier cu vechi ştate ca şi mine. Ar fi trebuit să ştim împreună, ca şi cu 
ceilalţi, că singura modalitate este prin Pro Social. Este aici de faţă şi domnul 
preşedinte, domnul doctor Enache, am analizat-o si cu Direcţia Buget-Finanţe, 
impune anumite reguli care nu sunt de actualitate pentru cazul dat. Mulţumesc. 
Repet, cine nu este în măsură şi doreşte să  facă gestul acesta, până mâine  la ora 
12 poate să-l facă. Trebuie să mai fac o precizare, salariaţii nostri din aparatul 
tehnic vor participa la această strângere de fonduri şi nu sunt puţini.  

Aşa după cum cunoaşteţi şedinţele extraordinare impun ceva extraordinar şi 
ordinea de zi de astăzi pe care o propun este formată din 3 proiecte, primul 
proiect este legat evident de modernizarea unui drum pe fonduri europene cu 
scadenţă aşa după cum, bine cunoasteţi în timp, la DJ 503. Al doilea proiect este 
legat de aprobarea unor licenţe de trasee cu caracter special şi al treilea este legat 

de modificarea și completarea componenței nominale a Autorității Teritoriale de 

Ordine Publică Argeș, odată cu plecarea unui membru din consiliul judeţean şi 
evident completarea Atopului. Dacă sunt obiecţii vis-à-vis de ordinea de zi? 
Dacă nu, v-o supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 
cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

 

- I  - 
 

      Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea proiectului cu titlul ”Modernizare DJ 503 limita județului Dâmbovița – 

Slobozia – Rociu – Oarja – Catanele (DJ 702G – km 3+824) km 98+000-
140+034 (42,034 km) în județul Argeș”, a D.A.L.I (Documentației de Avizare a 

Lucrărilor de Intervenție), a cheltuielilor legate de proiect și a acordului de 
parteneriat. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 
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Întrebări? Obiecţii ? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

Se cuvine să vă spun că trebuie să mă abţin şi vă rog să consemnaţi, 
aparatul tehnic, de ce? Pentru că diferenţa între DJ504 şi DJ503, amândouă ştiţi 
bine sunt pe TEN-T, procedurile legate de DJ503 impun că trebuie să fac acest 
gest ca să pot semna hotărârea adoptată astăzi. 
            Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 1 abţinere ( dl Preşedinte al 

Consiliului Judeţean Argeş Constantin Dan Manu ) 
            S-a adoptat Hotărârea nr. 114. 

 

 

- II  - 
 

      Trecându-se la punctul II al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea eliberării licenţelor de traseu şi a caietelor de sarcini aferente, pentru 
servicii de transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale pe 
trasee județene. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

Întrebări? Obiecţii ? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru?  
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 115. 

 

- III  - 
 

      Trecându-se la punctul III al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

modificarea și completarea componenței nominale a Autorității Teritoriale de 

Ordine Publică Argeș. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 
 

         Domnule Secretar vă rog. 

Dl Secretar Judeţ Voica Ionel – Este vorba de modificarea componenţei 
ATOP-ului, în sensul nominalizări domnului Clipici Marian ca şi consilier 
judeţean în locul domnului Pîrvu Marius, care făcea parte din acesta. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulţumesc. Întrebări? 
Obiecţii?Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? 
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           Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 1 abţinere ( dl consilier judeţean 
Clipici Marian ).  

           S-a adoptat Hotărârea nr. 116. 
 

       Vă doresc o după-amiază plăcută.  

Dl consilier  judeţean Postelnicescu Marius - Domnule Preşedinte, am o 
singură întrebare. Aş avea rugămintea ca la şedinţa următoare, extraordinară 
sau ordinară, să avem şi un raport, este pentru imaginea judeţului şi a  
consiliului judeţean, de la SERVSAL cu privire la ce se întâmplă la Stefăneşti 
cu această poveste cu gunoaiele, cu depozitele de acolo, legal. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – În contextul în care SERVSAL are 
legătură cu Stefăneştiul, este o nuanţă extrem de importantă pe care v-am dat-o, 
din câte ştiu eu şi ştiu sigur, nu are. Mulţumesc. O după-amiază plăcută.            

     Şedinţa s-a încheiat la ora 15.30.     

      

 
 

P R E Ş E D I N T E, 

 

Constantin Dan MANU 

 

 

                                                                           SECRETAR JUDEŢ,  

                                                                                       

                                                                          Ionel VOICA 

 

  CONSILIERI : 

 
 
                               Eftene Diana  ___________________ 
                               Jinga Valerian___________________  
                               Iacşa  Aurel  ____________________  

                        Bulf Cornel Cătălin ______________ 


